السيرة الذاتية

الاسم: ايمن صارم شكيب شريف الحيالي

محل وتاريخ الولادة : بغداد – 1976/12/1

التحصيل الدراسي: بكلوريوس تربية رياضية —جامعة بغداد – للعام 1998 / 1999 م.

- ماجستير تربية رياضية جامعة ديالي 2004-2005 م.
 - دكتوراه تربية رياضية جامعة المستنصرية 2022م .

الحالة الاجتماعية: متزوج ولدي طفل واحد.

العمل الحالي : تدريسي جامعة بغداد ، كلية العلوم الاسلامية ، قسم النشاط الرياضي .

<u>السيرة العلمية</u>

البحوث المنشورة:

عربيا:

- (البحريين) / علاقة سرعة الاستجابة الحركية بمستوى اداء سباحة الحرة للأطفال (ذوي متلازمة داون) للأعمار (12-15 سنة) .
 - (مصر) / الاسلوب المعرفي (الاندفاع والتأني) لدى لاعبي كرة السلة .

محليا:

- 1. فعالية الذات وعلاقتها بالعزو السببي لدى لاعبي المنتخب الوطني للكراسي المتحركة بكرة السلة.
 - 2. تأثير التدريب الذهني على تعلم بعض المهارات الاساسية الهجومية بكرة السلة .
 - 3. سمات الشخصية وعلاقتها بالمردود المالية لدى لاعبى كرة السلة.
- 4. تقنين مقياس الهوية الاجتماعية (المعدل) وعلاقته بالقيادة الرياضية لمدربي فرق اندية بغداد بكرة السلة .
- 5. تأثير اسلوب التدريب البالستي في تطوير القوة الانفجارية للرجلين والذراعين واداء مهارة المتابعة الدفاعية بكرة السلة للشباب.
- 6. تأثير استخدام بعض الألعاب الحركية والعقلية للحد من فرط الحركة وتشتت الانتباه لتلاميذ بعمر (6-7) سنوات .
 - حاصل على لقب علمي (استاذ المساعد) عام 2018.
 - مدرب كرة السلة لمدة عشرون عام والى حد الان معتمد من قبل الاتحاد العراقي لكرة السلة

Name: Ayman Sarem Shakib Sharif Al-Fadhly

Place and date of birth: Baghdad - 1/12/1976

Academic achievement: Bachelor of Physical Education - University of Baghdad - for the year 1998/1999 AD.

Master of Physical Education - University of Diyala 2004-2005 AD.

PhD in Physical Education - Al-Mustansiriya University 2022 AD.

Marital status: Married with one child.

Current work: Lecturer, University of Baghdad, College of Islamic Sciences, Department of Sports Activity.

Scientific

Published research:

Arabic:

- (Bahraini) / The relationship of motor response speed with the level of freestyle swimming performance for children (with Down syndrome) for ages (12-15 years).
- (Egypt) / cognitive style (impulsiveness deliberation) of basketball players.

Locally:

- 1. Self-efficacy and its relationship to causal attribution among the national wheelchair basketball players.
- 2. The effect of mental training on learning some basic offensive skills in basketball.
- 3. Personality traits and their relationship to the financial returns of basketball players.
- 4. Codification of the social identity scale (modified) and its relationship to the sports leadership of Baghdad club basketball coaches.
- 5. The impact of the ballistic training method in developing the explosive strength of the legs and arms and the performance of the defensive follow-up skill in youth basketball.
- 6. The effect of using some motor and mental games to reduce hyperactivity and distraction among pupils aged (6-7) years.

He holds a scientific title (Assistant Professor) in 2018.

- Basketball coach for twenty years and so far accredited by the Iraqi Basketball Association